

MELINA

Soul/Pop Artist & Songwriter

Website: www.melinaofficialmusic.com

Spotify: <https://spoti.fi/2Da4cGS>

Instagram: [instagram.com/melina_official](https://www.instagram.com/melina_official)

Facebook: [facebook.com/melinaofficialmusic](https://www.facebook.com/melinaofficialmusic)



Stuttgart-born, Dubai-raised, Innsbruck-lived and London-based. MELINA is an upcoming soul-pop artist and songwriter. In 2017, she debuted her first featured singles "Crazy Without You" and "Hunter" with the producer J-MOX and released her first solo single 'Do It All For You' in summer 2018. The single went straight on to various international 'New Music Friday' Spotify playlists and promptly premiered on UK and international radio. Her newest single "Rush" was recently released and anew got picked up by major Spotify playlists, like 'New Pop Revolution'.

Following her great passion for music, MELINA moved to London in fall 2015, after living in New York City for a few months. She spent a year gigging in Austria and Germany with several bands after finishing her A-levels. Presently, aside from finishing her (BA) Professional Musicianship degree at BIMM London, the 23-year-old is working with various producers from all around the globe and collaborating and writing, with and for young international artists. Amongst others, she recently worked with DJ's/producers from Ultra Music.

With influences such as Christina Aguilera, Amy Winehouse, and Etta James, MELINA demonstrates her own passion and soul through her lyrics and distinctive, moving timbre of her voice.

The young artist is currently in the studio writing a collection of new songs to feature on an EP later this year and getting ready to release a few more singles before that too.

MELINA

Soul/Pop Künstlerin & Songwriterin

Website: www.melinaofficialmusic.com

Spotify: <https://spoti.fi/2Da4cGS>

Instagram: [instagram.com/melina_official](https://www.instagram.com/melina_official)

Facebook: [facebook.com/melinaofficialmusic](https://www.facebook.com/melinaofficialmusic)



Stuttgart-born, Dubai-raised, Innsbruck-lived and London-based.

MELINA ist eine aufstrebende Soul-Pop Künstlerin und Songwriterin. Im Jahr 2017 debütierte sie ihre ersten Singles "Crazy Without You" und "Hunter" gemeinsam mit dem Tiroler Produzenten J-MOX (4 Wochen #1 AT Charts mit 'Secrets'). Im Sommer 2018 veröffentlichte sie dann ihre erste Solo-Single "Do It All For You". Der Song wurde prompt von diversen internationalen 'New Music Friday' Spotify Playlisten aufgenommen und im britischen und internationalen Radio vorgestellt. Ihre neueste Single "Rush" wurde diesen Februar veröffentlicht und schaffte es erneut auf große Spotify-Playlisten wie 'New Pop Revolution'.

Die Leidenschaft zur Musik zog MELINA im Herbst 2015 nach London, nachdem sie einige Monate in New York City gelebt hatte. Nach dem Abitur tourte die junge Künstlerin ein Jahr lang mit verschiedenen Cover-Bands durch Österreich und Deutschland. Zur Zeit absolviert die 23-Jährige ihr Studium - (BA) Professional Musicianship - an der Musikuniversität BMM London und arbeitet mit verschiedenen Produzenten aus aller Welt zusammen, schreibt gemeinsam für und mit jungen internationalen Künstlern, u.a. Nathan Trent (ESC Österreich 2017), Nonô (The Voice Brasilien 2014) usw.

Mit Einflüssen von Christina Aguilera, Amy Winehouse und Etta James bringt MELINA durch ihre Texte und das unverwechselbare, bewegende Timbre in ihrer Stimme ihre Leidenschaft zum Ausdruck.

Momentan verbringt die junge Sängerin die meiste Zeit im Studio um neue Songs zu schreiben, die noch dieses Jahr als Singles und EP erscheinen werden.
